
 

Perusopetuksen lisämäärärahaesitys tuntiresurssin vahvistamiseksi 
 
Koulutuslautakunta 09.04.2024 § 24      
     
 
 
 
 
Valmistelija Sivistysjohtaja Kimmo Kuusimäki 

Johtava rehtori Vesa Malin 
 
Talousarvioon 2024 on lukuvuodelle 2024-2025 varattu määrärahaa 
perusopetuksen järjestämiseen 3 658 vuosiviikkotuntia vastaava määrä. 
Tuntien jakamisesta eri koulujen kesken on neuvoteltu koulunjohtajien ja 
rehtorien kanssa. 
  
Tulevana lukuvuonna perusluokkien määrä pysyy samana alakouluissa ja 
yläkouluissa vähenee yhdellä. 
  
Koulujen tarvitsemaan tuntimäärään vaikuttavat mm. seuraavat tekijät: 
oppilasmäärä, opetusryhmien koko, yhdysluokat, käytössä oleva tuntijako, 
kielten ryhmien muodostuminen, ET- tai harvinaisten uskontojen opetus, 
oppimisen tuen tarve, pienryhmäopetus, valinnaisaineet.  
   
Laskelma talousarvioon varattujen tuntien jaosta koulujen käyttöön on 
esityslistan liitteenä. 
  
Liite 1, koulutuslautakunta 9.4.2024 

 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja 
 

Päätösehdotus Koulutuslautakunta päättää jakaa perusopetuksen 
tuntimäärät eri kouluille lukuvuonna 2024–2025 liitteen 
mukaisesti. 

 
 

  
Päätös Koulutuslautakunta päätti yksimielisesti esittää 

kaupunginhallitukselle ja edelleen kaupungin valtuustolle 
65 000 € lisämäärärahan talousarviovuodelle 2024, mikä 
jaetaan Maijamäen yläkouluun 16 resurssitunnin verran ja 
Suopellon yläkouluun yhden lisäopetusryhmän verran (36 
tuntia). Muu tuntiresurssi vahvistetaan liitteen 1 mukaisena. 

 
   
 
Kaupunginhallitus 29.04.2024 § 118        
305/12.00.01.00/2024     
 
   
 

Laskelma talousarvioon varattujen tuntien jaosta koulujen käyttöön on 
esityslistan liitteenä. 
  
Liite 1, KH 29.4.2024 

 



 
 

Asiasta on keskusteltu kaupunginhallituksen kokouksessa 15.4.2024.  
 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja 

 
Päätösehdotus Vuoden 2024 talousarviomäärärahoista kohdennetaan 

Suopellon kouluun 16 resurssiopetustunnin lisäresurssi. 
Mikäli ryhmäkoko saavuttaa koulutuslautakunnan linjauksen 
24 oppilasta, voidaan resurssitarpeeseen palata. 
Tarvittaessa sivistyspalvelut hakee lisämäärärahaa 
loppuvuodesta 2024 resurssituntilisäyksestä aiheutuvien 
kulujen kattamiseen. Maijamäen kouluun  ei tässä 
yhteydessä esitetä lisäresurssia eikä lisämäärärahaa. 

  
Kokouskäsittely Merkittiin, että henkilöstön edustaja Juha Ovaska oli läsnä 

kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan. 
 

Puheenjohtaja Toni Forsblom esitti jäsen Tero Tavion 
kannattamana, että asia jätetään pöydälle ja asiaan palataan 
13.5.2024 kokouksessa.   

 
Päätös Kaupunginhallitus jätti asian yksimielisesti pöydälle. 
 
   


